
ZAPISNIK S 30. SJEDNICE GRADSKOGA VIJEĆA GRADA 
CRIKVENICE ODRŽANE DANA  13. PROSINCA 2011. u 18:00 SATI U 

PROSTORU GRADSKE VIJEĆNICE U CRIKVENICI 
 
Nazočni članovi Gradskog vijeća:  Predrag Antić, Daniel Buljević, dr. med., Ratko 
Đeneš, Božica Kostanjšek, Lovorko Gržac, ing., Robert Košuljandić, Damir Lončarić, 
dr. sc. Dragan Magaš, Dino Manestar, Robert Josip Manestar, Darko Pavlić, Ivan 
Pavlić, Igor Posarić, dipl. ing., Bernard Peko-Lončar, Dragan Stojčić. 
 
Sjednici nisu nazočni: Tomislav Gelemanović, Boris Lovrić. 

 
Osim vijećnika, sjednici su nazočni: gradonačelnik Damir Rukavina, 

zamjenik gradonačelnika Senko Smoljan, zamjenik gradonačelnika Veselko 
Mutavgjić, zapovjednik JVP Grada Crikvenice Robert Hrelja, predsjednik Savjeta 
mladih Sandi Manestar, predsjednik MO Crikvenica – istok Branko Kleković, 
ravnateljica Muzeja Grada Crikvenice Irena Jurić, ravnateljica Dječjeg vrtića „Radost“ 
Martina Magaš, pročelnica Ureda Grada Melanija Milat-Ružić, pročelnica Upravnog 
odjela za komunalni sustav, prostorno planiranje i zaštitu okoliša Stanka Car, 
pročelnik Upravnog odjela za javne potrebe, mr. sc. Damir Gašparović, izrađivač 
Plana Jasminka Pilar Katavić, viši savjetnik za prostorno planiranje Vjekoslava 
Glavan, unutarnja revizorica Zrinka Kuharić, viša stručna suradnica za promidžbu i 
veze s javnošću Denisse Mandekić, stručna referentica za pripremu sjednica 
Dubravka Pobor, predstavnici medija: Anto Ravlić – „Novi list“, Ivica Tomić – 
„Primorske novine“, Marija Andrić – Kvarnerski radio. 

 
Predsjednik Gradskog vijeća otvorio je sjednicu, pozdravio nazočne i dao 

predloženi Dnevni red na glasovanje. 
Predrag Antić postavio je pitanje zašto se sjednica saziva po hitnom postupku 

te pročitao članke iz poziva za sjednicu na temelju kojih je sjednica sazvana. Nadalje 
je postavio pitanje zašto nema aktualnog sata i verifikacije zapisnika s prošle sjednice 
temeljem članaka 46., 47., 64. i 97. Poslovnika. 
 Melanija Milat-Ružić obrazlaže članak 13. i 59. Poslovnika i 30. Statuta na 
temelju kojih je sazvana sjednica po hitnom postupku, naglašavajući da do 
održavanja sjednice nije prošlo sedam dana, a čekala se suglasnost Ministarstva te je 
ocijenjeno, budući da je nova sjednica zakazana 22. prosinca, da se sazove sjednica 
po hitnom postupku bez aktualnog sata i verifikacije zapisnika jer bi došlo do 
nesagledive štete da se točke ne usvoje. 

Dino Manestar naglašava da se iščitavanjem Poslovnika, nije mogao pronaći 
članak na temelju kojega se saziva sjednica po hitnom postupku. Nadalje naglašava 
da na sjednici nama aktualnog sata koji je Poslovnikom predviđen prije utvrđivanja 
dnevnog reda te, ispred Kluba vijećnika SDP-HSLS, moli da se isti održi. 

Melanija Milat-Ružić obrazlaže da se dopuna dnevnog reda može zatražiti. 
Ukoliko se izglasa, može se održati aktualni sat. Nadalje obrazlaže da isti nije 
predviđen s obzirom na važnost današnje teme i gosta – izrađivača PP koji je 
nazočan sjednici. 

Predrag Antić naglašava da članak 64. Poslovnika govori o aktualnom satu, a 
zanima ga zašto nema točke verifikacije Zapisnika s prošle sjednice, pozivajući se na 
članak 97. Poslovnika. 

Melanija Milat-Ružić odgovara da zapisnika nema s obzirom da je sjednica 
Vijeća održana 29. studenog 2011. Godine, a već su se za dva dana pripremali 



materijali za današnju sjednicu. Istovremeno su u pripremi i materijali za sjednicu 
Gradskoga vijeća 22. prosinca, koji će se sutra uputiti gradskim vijećnicima. 

Glasovalo se o tome hoće li se održati aktualni sat. Kako je šest vijećnika 
glasovalo ZA, predsjednik je utvrdio da na današnjoj sjednici nema aktualnog sata, 
kako je i predviđeno u pozivu. Nadalje se glasovalo za predloženi Dnevni red te je s 
10 glasova ZA i pet glasova PROTIV prihvaćen Dnevni red. 

 
     D n e v n i    r e d    
 

1. Prijedlog odluke o donošenju izmjene i dopune Prostornog plana uređenja 
Grada Crikvenice, 

2. Prijedlog odluke o donošenju Urbanističkog plana uređenja Duga (dio NA 1-5) 
zajedno sa površinom infrastrukturne namjene IS (čvor Crikvenica zapad) 

 
 
TOČKA 1. Prijedlog odluke o donošenju izmjene i dopune 
Prostornog plana uređenja Grada Crikvenice 
 
 Obrazloženje po Prijedlogu odluke dali su zamjenik gradonačelnika Veselko 
Mutavgjić i Vjekoslava Glavan. 
 U raspravi su sudjelovali Ivan Pavlić, Darko Pavlić, Daniel Buljević, Dino 
Manestar, Igor Posarić, Robert Košuljandić, gradonačelnik Damir Rukavina i 
zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić. 
 Darko Pavlić obrazložio je u svoje ime podnijeti amandman koji glasi:  

1. U Glavi 2.2. Članak 17. briše se „Dubračina NA 110 

2. U Glavi 2.2. Članak 18. Dodaje se „Dubračina NA 1 10 

3. U Glavi 2.2 briše se članak 35. 
4. Navedene promjene ažurirati u grafičkom dijelu. 
(amandman je  privitak Zapisnika i čini njegov sastavni dio) 

Gradonačelnik nije prihvatio amandman obrazlažući da je isti amandman u 
suprotnosti sa Zakonom o prostornom uređenju i gradnji.  

Kako je nakon pauze Darko Pavlić tražio da se o amandmanu glasuje, prišlo 
se glasovanju. Pet vijećnika se izjasnilo ZA amandman, dok je sedam bilo PROTIV 
amandmana, te je predsjednik Vijeća utvrdio da amandman nije prošao. 
 Predsjednik je dao na glasovanje Prijedlog odluke te je s osam glasova ZA, 
jednim glasom PROTIV i šest SUZDRŽANIH glasova prihvaćen Prijedlog i donijeta  
 
O D L U K A  
o donošenju izmjene i dopune Prostornog plana uređenja Grada Crikvenice 
(tekst Odluke Klasa: 350-01/09-01/13 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio). 
 
 
TOČKA 2. Prijedlog odluke o donošenju Urbanističkog plana 
uređenja Duga (dio NA 1-5) zajedno sa površinom infrastrukturne 
namjene IS (čvor Crikvenica zapad)  

 
Obrazloženje po Prijedlogu odluke dao je zamjenik gradonačelnika Veselko 

Mutavgjić. 
U raspravi su sudjelovali Igor Posarić i Robert Josip Manestar. 



Predsjednik je dao na glasovanje Prijedlog odluke te je s 15 glasova ZA 
prihvaćen Prijedlog i donijeta 

 
O D L U K A   
o donošenju Urbanističkog plana uređenja Duga (dio NA 1-5) zajedno sa površinom 
infrastrukturne namjene IS (čvor Crikvenica zapad). 
(tekst Odluke Klasa: 350-01/08-01/20 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio). 
 
Prije zaključenja sjednice, Melanija Milat-Ružić upoznala je nazočne da je došlo do 
proceduralne greške, odnosno da se Prostorni plan, kao i njegove izmjene, donose 
većinom glasova svih vijećnika, sukladno članku 83. Poslovnika, te je za donošenje 
istog potrebno  devet glasova. 
Predsjednik Gradskog vijeća utvrđuje da Prijedlog nije prošao, pa tako ni točka 2., 
Prijedlog odluke o donošenju Urbanističkog plana uređenja Duga (dio NA 1-5) 
zajedno sa površinom infrastrukturne namjene IS (čvor Crikvenica zapad). S obzirom 
da rok za donošenje predmetnog Prijedloga izmjene Prostornog plana ističe za četiri 
dana, može se ponovno sazvati sjednica s istim točkama, ukoliko tako bude 
odlučeno. Predsjednik Gradskog vijeća je zatim zaključio sjednicu. 
 
Dovršeno u 19:30 sati. 

 
 

 
STRUČNA SURADNICA ZA   PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 
   PRIPREMU SJEDNICA      
 Dubravka  Pobor,v.r.                        dr. sc. Dragan Magaš,v.r. 
 

 


